The latest for you and your travelers	
美国航空公司销售通知更新	

American Global Sales Update

American Airlines is providing customers additional flexibility by extending our offer to waive change fees for customers booking tickets for any new travel purchased by January 31, 2021.

美国航空公司通过延长机票豁免优惠范围,来为旅客提供更多的出行便利——旅客于2021年1月31日之前购买的任何新客票,将会免收改票费。

As a reminder, effective January 1, 2021, we have eliminated all change fees for first class, business class, Premium Economy and Main Cabin tickets for most domestic and international flying. This new offer applies to tickets that meet the following criteria and includes Basic Economy tickets.

温馨提醒,自2021年1月1日起,我们取消了大多数国内和国际航班的头等舱、公务舱、豪华经济舱和主舱机票的改签费。这项新优惠将同样

适用于符合以下标准的机票,包括基本经济舱机票。

- Any first, business, Premium Economy, Main Cabin or Basic Economy ticket purchased on or before January 31, 2021, for future travel will not incur change fees prior to travel. Customers must pay any fare difference, if applicable, and fare rules may apply depending on the ticket.
- Customers are allowed to change their origin and destination cities as part of this offer.
- •在 2021 年 1 月 31 日当天或之前购买的用于未来旅行的任何头等舱、商务舱、豪华经济舱、主舱或基本经济舱机票,在旅行前不会产生改票费。如产生任何订位舱的差价,旅客须自行支付差价,票价规则可参照系统。
- •作为此优惠的一部分,客户可以更改其出发地和目的地城市。

We value your partnership and look forward to welcoming you on board when the time is right.

我们非常珍视与您的合作伙伴关系,期待在未来与您相见!

Sincerely,

**American Airlines** 

Connect with us		

## **Privacy Policy**

This email has been sent on behalf of American Airlines, 1 Skyview Drive, Fort Worth, TX, 76155. We're happy to help you with any questions or concerns you may have. For all inquiries about American Airlines or the AAdvantage® program, please visit aa.com/contactaa.

American Airlines, American Eagle, AAdvantage, AAdvantage Million Miler, Great for Business, the Tail Design and the Flight Symbol logo are marks of American Airlines, Inc.

oneworld is a registered trademark of oneworld Alliance, LLC.

© 2020 American Airlines, Inc. All Rights Reserved.